
Hoolekogu koosoleku protokoll nr. 7

Toimumise koht: Ringtee 1a, Tõrvandi

Algus kell 17.30 ja lõpp 19.30 29.jaanuar 2025
Koosoleku juhataja: Alvar Sukk
Protokollija: Kille Elias
Võtsid osa: hoolekogu liikmed Ruth Maria Jõgiste, Kille Elias, Alvar Sukk, Kairi Vasemägi,
Kristel Võsoberg, Liis Rosin, Tõrvandi Kooli direktor Kristi Aria (kutsutud), Tõrvandi Kooli
õpilasesindus (kutsutud)
Puudusid: Triin Nõmmistu

Päevakord:
1. Tutvumine õpilasesindusega.
2. Kuidas koolil praegu läheb ning vaade järgmisesse õppeaastasse.
3. Arvamuse andmine kooli eelarve kohta (Põhikooli- ja gümnaasiumiseadus §73 lg 1 p 3).
4. Arvamuse andmine kooli arengukava kohta (PGS §73 lg 1 p 1).
5. Kooli õppealajuhataja, õpetajate, tugispetsialistide ning teiste õppe- ja kasvatusalal
töötavate isikute ametikohtade täitmiseks korraldatava konkursi läbiviimise korra
kehtestamine (PGS §73 lg 1 p 8).
6. Õppekava muudatuste esmane arutelu.
7. Muud teemad.

Tutvumine õpilasesindusega.

Õpilasesindust olid esindamas president Markus, asepresident Robin ja asepresident Grete.
Esinduses on õpilasi kokku 16. Nende juhendaja on Maris Pukk.

Kuidas koolil praegu läheb ning vaade järgmisesse õppeaastasse.

Direktor jagab infot, et esimesel poolaastal toimus õpilasesindus valimised ning on olnud ka
esimesed kohtumised. 20. detsembril toimus kooli jõulumatk, siis jagati ka kooli esindamise
eest tunnustusi. 1.-4. klassidele väljastati poolaasta tunnistused ja 5.-6. klassidele trimestri
hinded. Tegeletakse ülekooliliselt uurimistöödega. Viimased kaks kuud on viidud läbi
tunnivaatlusi (umbes 40 tundi), hetkel direktor tulemustega rahul. Jaanuaris-veebruaris
toimuvad II kooliastme klassikoosolekud koos direktori, õppejuhi ja vajadusel ka
koolipsühholoogiga.
Uueks õppaastaks on vastuvõetud 6 esimest klassi (5 tavaklassi ja 1 eriklass). Hetkel on
vastuvõtt veel avatud, aga kooli kohad on täitunud.

Õpilasesindus ütleb, et neile meeldib Tõrvandi koolis õppida. Siin on hea ja toetav keskkond
õppimiseks. Rõhutakse ja soodutatakse loovust. Õueskäimine ja nutivaba aeg on ka väga
positiivsed. Samuti, et kool algab kell 9.00. Koolitoit on hea ja maitsev ning vaheldub



pidevalt. Planeerivad erinevaid üritusi, mõtteid on mitmeid. Õpilasesinduse roll neile meeldib,
on uus ja põnev.

Arvamuse andmine kooli eelarve kohta (Põhikooli- ja gümnaasiumiseadus §73 lg 1 p 3).

Tutvutud kooli eelarvega. Eelarve on valla poolt vastu võetud. Eelarve jaguneb aastaks 2025:
toitlustus (sh töötasud) 173 679€ (8,2%); töötajate töötasud 1 459 650€ (69,1%) ja
tegevuskulu 479 606€ (22,7%).

Arvamuse andmine kooli arengukava kohta (PGS §73 lg 1 p 1).

Arengukava koostatud aastateks 2025-2028. Arengukava arusaadavalt tehtud ning kergesti
loetav. Nende aastate oluliseks ülesandeks on stabiilsuse otsimine ja leidmine.

Kooli õppealajuhataja, õpetajate, tugispetsialistide ning teiste õppe- ja kasvatusalal
töötavate isikute ametikohtade täitmiseks korraldatava konkursi läbiviimise korra
kehtestamine (PGS §73 lg 1 p 8).

Konkursside läbiviimise korraga on hoolekogu tutvunud ja vastu võtnud.

Õppekava muudatuste esmane arutelu.

Direktor tutvustas paari muudatust õppekavas. Täpsem arutelu nende üle uuel hoolekogu
koosolekul.

Muud teemad.

Lastevanemate poolt tõstatatud garderoobi probleem. Nüüdsest on igapäevaselt keegi kooli
töötajatest garderoobis korrapidaja. Lisatakse õpilaste nimed jalanõu riiulile ja konksu
kohtadele (kui veel ei ole). Kodus palve üle vaadata, et riietel ja jalanõudel oleks nimed sees.
Veel rääkida üle, et väikesed asjad (sallid, mütsid ja kindad) pannakse varukasse. Kontrollida,
et jopedel ja pükstel oleks riputamise võimalus. Koolis selgitatakse lastele garderoobi korda
ja sama võiks ka kodus teha ( korra kohta lubati saata vanematele meeldetuletus). Riiete ära
paneku kohta on ka saadetud lastevanematele video. Nähtav siin:
https://drive.google.com/file/d/1aVp0l6Jl47McNa2yrmQWpf7xBBH1CJBn/view . Kui
õpilane märkab garderoobis kiusamist, siis kindlasti koheselt teavitada kooli töötajaid ning
võimalusel proovida olukord lõpetada.

Alustatakse kooli raamatukogu loomisega. Sellega tegeleb Piret Kimmel. Informatiivne kiri
on stuudiumis kõigile saadetud.

https://drive.google.com/file/d/1aVp0l6Jl47McNa2yrmQWpf7xBBH1CJBn/view


Õpetajate konkurss läheb hästi. Kõikidele kohtadele on kandideerijaid. 7.-9. klassi loomisega
jälgitakse vajadust. Vastuvõtt ei ole veel avatud.

Liikumisõpetajate poolt mure, et spordihoones väga suur müra tundide ajal (kui kahel klassil
korraga tund). Proovitakse leida parimat lahendust müra vähendamiseks.

Hoolekogu poolt küsimus õpilaste saavutuste teada andmisega koolile, kui otseselt ei esindata
võistlustel kooli. Paljud õpilased käivad oma väljaspool kooli toimuvate
trennidega/gruppide/rühmadega erinevatel võistlustel/üritustel/esinemistel, siis milliste
kriteeriumide alusel võiks seda infot ka kooliga jagada. Seda lubati arutada ja mõelda, kuidas
võiks toimida.

Järgmine hoolekogu koosolek toimub aprillis.

/allkirjastatud digitaalselt/ /allkirjastatud digitaalselt/
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Hoolekogu esimees Sekretär


